
Zeer Geheim 

MINISTERRAAD Ex.nr. 

Nr.11387 

Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 28 juni 1985 in de Trêveszaal van 

het Kabinet Minister-President, 
aangevangen in aansluiting aan 

de ministerraad van het 
Koninkr ij k 

Aanwezig: vice-minister-president Van Aardenne en 
de ministers Braks, Brinkman, 
De Koning, Korthals Altes, Rietkerk, 
Ruding, De Ruiter, Schoo en Smit 
(Afwezig zijn minister-president 
Lubbers en de ministers Van den Broek, 
Deetman en Winsemius) 

Voorts zijn aanwezig de staatssecretarissen 
Van Amelsvoort (pt.5 en 9 ) , Brokx, Hoekzema 
(pt.4), Kappeyne van de Coppello (pt.l5a). 
Koning (pt.l6h). Van Leijenhorst en Van Zeil 
(pt.l6h) 

Adjunct-secretaris: mevr.drs.G.A.Hofenk 
Hoofddirecteur RVD: P.A.L.den Engelse (wnd) 

1. Hamerstukken 

a« Wijziging van een aantal bepalingen in de 
wetgeving in verband met het verkrijgen van 
de hoedanigheid van land in het Koninkrijk 
door Aruba (Brief van de minister voor 
Nederlands-Antilliaanse Zaken dd. 3 juni 1985, 
nr.10046, met wetsontwerp) 

Secretaris mr.J.H.Kist 

Zonder discussie aanvaard. 
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b. Ad punt 3 (Voorbereiding van de Europese Raad 
op 27 - 29 juni 1985, sub c: Technologie en 
Eureka): De tekst bij 2° wordt als volgt 
gewijzigd: De minister van Onderwijs en 
Wetenschappen zal nader aangeven waar op het 
fundamenteel onderzoekgebied voorlopig de 
Nederlandse prioriteiten liggen, voor het 
geval in Milaan toch tot het entameren van 
bepaalde projecten of programma's zou moeten 
worden besloten. De minister van Economische 
Zaken zal dit doen voor het technologisch 
onderzoek gehoord de reacties van het 
bedrijfsleven en de onderzoekinstellingen. 

2 f. EG-Treviconferentie 20 en 21 juni 1985 te Rome 

Minister Korthals Altes deelt mee dat 
minister Rietkerk en hij op 20 en 21 juni jl. de 
Treviconferentie te Rome hebben bezocht. De 
conferentie heeft ten doel de samenwerking tussen 
politie-autoriteiten en de voor de politie 
verantwoordelijke ministers te bevorderen. De 
conferentie heeft zich in het verleden altijd 
primair gericht op de bestrijding van terrorisme. 
Daartoe zijn destijds twee werkgroepen ingesteld. 
Een van deze werkgroepen richt zich op de 
informatieverstrekking ten behoeve van de 
bestrijding van terrorisme. De ander houdt zich 
bezig met de uitwisseling van technieken met 
betrekking tot de handhaving van de openbare orde 
in verband met het grensoverschrijdend 
terrorisme. Het terrein van deze werkgroepen 
heeft zich nooit uitgestrekt tot de verstrekking 
van informatie over persoonsgegevens. Tijdens de 
afgelopen conferentie is voorgesteld een derde 
werkgroep in te stellen die zich zou moeten 
richten op de bestrijding van internationale 
criminaliteit en wel met name op de handel in 
verdovende middelen. Het door het Italiaanse 
voorzitterschap tamelijk zwaar aangezette 
voorstel ontlokte tijdens de conferentie nogal 
wat kritiek. Uiteindelijk werd besloten een 
ambtelijke werkgroep in te stellen die voor eind 
1985 voorstellen zou moeten doen over de 
bevoegdheden en de wijze van functioneren van 
deze derde werkgroep. Met name de kwestie van de 
persoonsgegevens zal daarbij naar sprekers mening 
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nog moeilijkheden opleveren. In de 12 betrokken 
landen wordt immers niet overal dezelfde waarde 
gehecht aan de persoonlijke levenssfeer. Mede 
door toedoen van de recente terroristische acties 
bestond er bij de conferentie behoefte aan een 
duidelijk politiek signaal op dit terrein. Het 
accent van de voorgaande bijeenkomsten heeft tot 
op heden voornamelijk gelegen op de technische 
uitwisseling van gegevens. De ministers kwamen 
dan ook slechts één maal in de twee jaar bijeen. 
België heeft nu voorgesteld de frequentie van dit 
overleg op te voeren in verband met de noodzaak 
om het terrorisme en de internationale 
criminaliteit actief te bestrijden. België dacht 
daarbij aan één bijeenkomst per halfjaar. 
Luxemburg voelde echter weinig voor een bijeen
roepen van de Treviconferentie tijdens zijn 
voorzitterschap het komende halfjaar. Er is nu 
besloten de afweging of de Trevi-groep bijeen 
moet worden geroepen aan het voorzitterschap over 
te laten. Daarbij wordt er echter wel van 
uitgegaan dat deze groep minstens één keer per 
jaar bijeen dient te komen. Dit betekent dat ons 
land volgend jaar tijdens het Nederlandse 
voorzitterschap een dergelijke bijeenkomst zal 
moeten organiseren. Spreker denkt dat dit overleg 
het beste in februari a.s. kan plaatsvinden. Bij 
het recente bezoek van de Amerikaanse 
vice-president Bush is de bestrijding van 
internationale criminaliteit overigens ook aan de 
orde geweest. Vice-president Bush was overigens 
al bekend met het Trevi-overleg. De conclusies 
van de afgelopen vergadering zijn dan ook meteen 
aan het Amerikaanse gouvernement meegedeeld. 
Vice-president Bush heeft overigens de wens geuit 
om met een aantal Europese landen de bilaterale 
uitwisseling van gegevens op het gebied van de 
bestrijding van internationale criminaliteit te 
bevorderen. Een dergelijke bilaterale 
uitwisseling vindt met ons land reeds plaats. 
Deze zal evenwel worden geïntensiveerd. 

Minister Br inkman zegt te hebben 
vernomen dat Italië een initiatief zou hebben 
gelanceerd met betrekking tot het aan banden 
leggen van de zwarte kunsthandel. 

Minister Korthals Altes antwoordt dat 
deze kwestie niet in het Trevi-overleg aan de 
orde is geweest. 


